



Darya Ryabova - piano (Moscow, Russia)

Professor at the Federal State Budgetary Institution of Professional Education
«Central Music School at Moscow State P.I. Tchaikovsky Conservatory»
Wild concert activity.

D. Ryabova was born in 1978 in a family of musicians. In 1995 she finished the Central Music School, in 2000 she graduated from Moscow Conservatory with honors, in 2002 she got her postgraduate degree at Moscow State Conservatory. Her teachers were T. Kestner and Professor, National Artist of the USSR E. Malinin, Professor, National Artist of Russia M. Voskresensky. She is a laureate of the 5 international competitions such as: Italy (Ragusa, Monza), Poland (Bydgoszcz), USA (Cincinnati), Portugal (Porto). "Daria Ryabova is a very gifted pianist. She is a professional pianist who possesses outstanding technical capabilities, ambitious and convincing interpretations of different styles compositions." (The Honored Worker of Arts of Russia, Professor L. Naumov.) She performed both as a soloist and with Symphony and chamber orchestras in Russia and abroad. In 2011, the company VISTA VERA released a solo CD of Darya Ryabova.

Рябова Дарья Анатольевна – фортепиано (Москва, Россия)

Преподаватель «ЦМШ при МГК им. П.И. Чайковского»
Исполнительская деятельность

Родилась в 1978 году в семье музыкантов.

В 1995 г. закончила ЦМШ при МГК им. П.И. Чайковского, в 2000 г. - МГК им. П.И. Чайковского с отличием, в 2002 - аспирантуру МГК им. П.И. Чайковского. Педагоги - Т. О. Кестнер, профессор, народный артист СССР Е. В. Малинин, профессор, народный артист России М. С. Воскресенский. Лауреат 5-ти международных конкурсов в Италии (Рагуза, Монца), Польше (Быдгощ), США (Цинциннати), Португалии (Порто).

"Дарья Рябова - очень одаренная пианистка. Профессиональна, обладает незаурядными техническими данными, масштабна и убедительна в трактовках произведений разных стилей."
Заслуженный деятель искусств России, профессор Л. Н. Наумов

Выступала, в том числе с сольными концертами, с симфоническими и камерными оркестрами, в России и за рубежом. В 2011 году компания VISTA VERA выпустила сольный диск Дарьи Рябовой.